
 

 pagina 1 van 7 

Besluiten- en actielijst 27 november 2024 
Vastgesteld in de vergadering van 15 januari 2025  

 

Regionale adviescommissie 

Besluiten- en actielijst van de vergadering van 27 november 2024, 19.30 – 21.30 uur Grote zaal. Gebouw 88, Burg. Brokxlaan 12, Tilburg 

 

Raadsleden  

Aanwezig  Overige aanwezigen Afwezig  

Alphen Chaam Niels Huismans 

Dongen  Marieke Schouten 

Dongen  Cees Zwaal 

Gilze en Rijen Wim Broeders 

Goirle  Isabelle Visser 

Goirle  Maggie de Jong 

Heusden  René Broos (voorzitter) 

Heusden  Hannie van den Dungen  

Hilvarenbeek Lars van Riel 

Hilvarenbeek Werner Hermans 

Loon op Zand Peter Flohr 

Oisterwijk Femke Pijnenburg 

Oisterwijk Jan van Ginneken 

Tilburg  Anneke Dunning 

Waalwijk  Jan van Groos 

René de Bonte (plv. griffier / raadsadviseur Tilburg) 

 

Frank van Mil (Regiobureau Hart van Brabant) 

Bernadette Elbers, (Regiobureau Hart van Brabant) 

Annemarie van Wijk (Regiobureau Hart van Brabant) 

 

Dion Dankers (voorzitter BC Jeugd) sluit aan voor 

agendapunt 4 

Alphen Chaam Astrid Lanslots-de Vet 

Baarle-Nassau Carla Dirven 

Baarle-Nassau Gerda van den Broek-Brouwers 

Gilze en Rijen Daniel van Dongen 

Loon op Zand Marten Krikken 

Tilburg  Frans Vriens 

Waalwijk  Benan Koptagel-Demirbas 

 

Sander Jennissen (griffier a.i. Gilze en Rijen)  
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Besluitenlijst 

# Onderwerp Besluit 

B1127-01 Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Na agendapunt 2 zal de huidige voorzitter ook het technisch 
voorzitterschap overdragen aan de nieuwe voorzitter. 
Vanuit de gemeente Hilvarenbeek zal Lars van Riel deelnemen aan de RAC. Werner Hermans wordt 
plaatsvervangend lid.  
 
De voorzitter geeft een korte toelichting op het annuleren van de RAC van 30 oktober 2024: de 
afwezigheid van hemzelf, Frank, Bernadette én René de Bonte waren aanleiding de vergadering niet te 
laten doorgaan. De inschatting was dat dit m.n. de geagendeerde herverkiezing van de (vice)voorzitter 
een goede bespreking in de weg zou hebben kunnen zitten. Toen daarna de ontwikkelingen bij 
Jeugdzorg zich voordeden, is afgewogen de vergadering alsnog door te laten gaan, maar daar is niet 
voor gekozen.  
 
Drie studenten van de TiU doen in het kader van het vak Consultancy een onderzoek bij Regio HvB. Zij 
zijn gevraagd om te onderzoeken hoe de (invulling van) de radenavonden kan verbeteren op basis van 
de ervaringen tot nu toe en de ontvangen suggesties de RAC. Gedacht wordt hierbij aan het 
bijvoorbeeld meer wervend maken van de uitnodiging, andere werkvormen etc. 
Op de RAC-vergadering van 19 maart 2025 kunnen de studenten de resultaten met de RAC delen. 
 
Marieke Schouten vult bij agendapunt 3 aan dat de gemeenteraad Tilburg ook een motie heeft 
aangenomen m.b.t. oproep voor een verenigde vergadering. 

B1127-02 Verkiezing / (her)benoeming 
voorzitter & plaatsvervangend 
voorzitter 

De voorzitter geeft een korte toelichting op de aangemelde kandidaat voor het voorzitterschap, René 
Broos. Voor het vicevoorzitterschap hebben zich geen kandidaten aangemeld. Jan van Ginneken geeft 
aan dat hij bereid is om het vicevoorzitterschap voort te zetten.  
 
De RAC stemt stemt unaniem in met de benoeming van René Broos als voorzitter én herbenoeming Jan 
van Ginneken als plaatsvervangend voorzitter. 
De nieuwe voorzitter bedankt de overige RAC-leden voor het in hem gestelde vertrouwen. Hij bedankt 
de scheidend voorzitter voor zijn inspanningen en goede leiding van de vergaderingen van de eerste 
officiële periode van de RAC. En overhandigt hem een gepast cadeau. 
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# Onderwerp Besluit 

B1127-03 Besluiten- en Actielijst 
vergadering 28 september 
2024 

De actie- en besluitenlijst van 28 september 2024 wordt vastgesteld. 
 
Marieke Schouten merkt t.a.v. de actielijst op dat het onderwerp ‘Nieuwe regeerakkoord en de lobby 
naar het Rijk (focus sociaal domein) is besproken op de radenavond van 6 november 2024 en van de 
voorraadlijst kan. 

B1127-04 Terugblik op (extra) 
radenavond 25 september en 
oproep verenigde vergadering 

Dion Dankers (voorzitter BC Jeugd) is aanwezig bij dit agendapunt. 
 
Wat de terugblik op de radenavond van 25 september betreft geeft de RAC aan niet tevreden te zijn 
over een aantal aspecten: 
– De verbinding via teams was slecht waardoor antwoorden niet goed te volgen waren;  
– De vragen die via de chat gesteld werden, werden niet (of veel later) beantwoord; 
– Op 4 september werd tijdens de extra radenavond verteld dat alles goed ging en nog geen maand 

later is er sprake van een groot tekort; 
– Er is veel verschil in de informatie die bij de verschillende raden bekend is. 
 
Oproep voor een verenigde vergadering 
 
Frank van Mil licht toe dat het DB  van afgelopen vrijdag (22 november) aan het AB op 11 december 
2024 het volgende adviseert:  
– De verenigde vergadering op zaterdag 25 januari 2025 's ochtends te beleggen in Tilburg. De locatie 

wordt gezocht; 
– De vergadering te laten gaan over grip op jeugdhulp, met speciale aandacht voor de betrokkenheid 

van raden; 
– Een bestuurlijke kopgroep te benoemen die de verenigde vergadering voorbereidt. De kopgroep 

bestaat uit het DB, de kartrekkers jeugd en de voorzitter van het poho sociaal;  
– Dat deze kopgroep afstemt met de leden van de RAC en leden van de griffierskring; 
– Dat de kopgroep een korte notitie aan de raden oplevert ter voorbereiding van de verenigde 

vergadering (uiterlijk 10 januari te verzenden). 
 
Het DB vraagt de RAC advies op de bovenstaande punten, met daarbij de volgende aandachtspunten:  
– Welke scope ziet de RAC voor de verenigde vergadering: grip op jeugdhulp. De vraag is “Wie moet 

op wie / wat grip hebben?” 



 

 pagina 4 van 7 

# Onderwerp Besluit 

– Positie verenigde vergadering binnen de inrichting van onze regionale samenwerking. De VV 
vervangt niet de afzonderlijke raden, daar blijft het democratisch primaat liggen. 

 
De RAC adviseert het volgende:  
– Laat de verenigde vergadering gaan over ‘grip op jeugdhulp (proces en rol van de raden)’; 
– De verenigde vergadering moet comfort geven aan raadsleden (“begrip en grip”); 
– Neem de moties over de rekenkamers ook mee in de voorbereiding; 
– Nodig de rekenkamers ook uit voor de verenigde vergadering; 
– Voeg recente communicatie over de jeugdhulp toe als bijlage aan de notitie die met de raden gaat 

worden gedeeld. 
– Geadviseerde elementen voor het programma: 

– Terugblik/reflectie – wat is er gebeurd, wat is er fout gegaan en wat kunnen we daaruit 
leren? 
* Welk bestuurlijke interventie/maatregelen zijn ondertussen genomen? 
* Geef de indieners van de raadsmoties over de verenigde vergadering en over 
rekenkameronderzoeken mogelijkheid om toelichting te geven. 

– Hoe voorkomen we herhaling in de toekomst?  
* Betrek hierin ook een gesprek over nut en noodzaak van (rekenkamer-) onderzoeken. 

– Rol van raden 
* Hoe werken we beter binnen de bestaande structuren? 

– Algemene aanwijzing voor de verenigde vergadering: geef raadsleden per onderdeel 
gelegenheid om vragen te stellen over wat er is gebeurd en wat er wordt voorgesteld. 

– Verplaats de geplande reguliere radenavond van 29 januari naar 26 februari. 

Besloten wordt dat deze adviezen van de RAC aan het DB snel worden toegezonden, zodat de leden 
van de RAC dit bij hun collega- raadsleden kunnen toetsen op eventuele aanvullingen (eventuele 

aanvullingen graag vóór 11 december aan Frank van Mil sturen frankvanmil@regio-
hartvanbrabant.nl). Verder wordt afgesproken dat de opzet voor de verenigde vergadering met de 

leden van de RAC zal worden gedeeld.  

B1127-05 Terugblik op radenavond 6 
november, Combi fysiek & 
sociaal domein 

De RAC is tevreden over een radenavond met twee parallelle programma’s. De opzet van beide 
programma’s was goed.  
 

mailto:frankvanmil@regio-hartvanbrabant.nl
mailto:frankvanmil@regio-hartvanbrabant.nl


 

 pagina 5 van 7 

# Onderwerp Besluit 

Ook het gebruik van de mentimeter is goed bevallen. De RAC vraagt of het mogelijk is om minder 
algemene vragen maar gerichtere vragen over de inhoud van het programma te stellen, waarbij men 
adviseert om – zo nodig-  de antwoorden over personen niet op het scherm te tonen. 

B1127-06 Vaststellen onderwerp / 
toelichting onderwerp 
radenavond 29 januari 2025  
 

De agendapunten 6 en 7 worden in samenhang met elkaar besproken.   
 
De RAC adviseert om de radenavond van 29 januari 2025 te verplaatsen naar 26 februari 2025. Het 
eerder voorgestelde advies om de avond over duurzaamheid te laten gaan blijft zo staan.  
De RAC adviseert om voor elk onderdeel in de uitnodiging de link met de kernagenda op te nemen én 
om de stand van zaken van REKS op te nemen in een infoblad. De suggestie wordt gedaan te werken 
met stellingen en een paneldiscussie te houden, waar in de save-the-date gevraagd wordt wie daaraan 
wil deelnemen. Ook wordt gevraagd de rol van het publiek ontwikkelbedrijf te betrekken bij de avond.  
 
Lars van Riel en Jan van Ginneken willen meedenken over de inhoud van de avond van 26 februari 
2025.  

B1127-07 Aantal radenavonden 2025  
 

De RAC adviseert om de radenavond van 12 maart 2025 te laten vervallen. Waarmee het aantal 
radenavonden in 2025 (voorlopig) op zes uitkomt. Drie voor én drie na het zomerreces. 
Tevens stemt de RAC in met het voorstel om de radenavond van 19 november 2025 te verplaatsen 
naar 3 december 2025. 

B1127-08 Vaststellen onderwerp 
radenavond 12 maart en 16 
april 2025 
 

Zie agendapunt ook B1127-07 – Ingestemd wordt met het voorstel de geplande radenavond op 12 
maart te laten vervallen. 
 
Het onderwerp van de radenavond van 16 april wordt: Sociaal Domein: IZA / Jeugd. 
 
De RAC adviseert als onderwerp voor de radenavond van 4 juni: de rol van de raden/raadsleden in de 
GR. RAC vraagt of het mogelijk is om een filmpje te maken over de samenwerking in RHvB.  
 
RAC agendeert voor de vergadering van 19 maart: korte inleiding over GR in algemeen en gevolgd door 
GR RHvB in het bijzonder. 
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# Onderwerp Besluit 

B1127-09 Ingekomen en uitgaande 
stukken 

De verslagen en notitie worden voor kennisgeving aangenomen. 

B1127-10 Rondvraag en sluiting van de 
vergadering 

Geen vragen voor de rondvraag. De voorzitter sluit om 21.35 uur de vergadering. 

 

Actielijst 

 Actie Eigenaar Einddatum Voortgang 

(loopt/vertraagd/ 

afgerond) 

A1127-01 Drie studenten van de TiU die onderzoek doen in het kader van het vak 
Consultancy een onderzoek bij Regio HvB, uitnodigen voor delen van de 
resultaten met de RAC delen op 19 maart 2025. 

Annemarie van 

Wijk 

16 januari 2025 Loopt 

A1127-02 Advies van RAC aan het DB m.b.t. de verenigde vergadering (25 januari)  
wordt op regionet plaatsen.  

Annemarie van 

Wijk 

z.s.m. Afgerond  

A1127-03 Agenda van de Verenigde Vergadering aan de leden van RAC verzenden Annemarie van 

Wijk 

10 januari 2005 Loopt  

A1127-04 Lars van Riel en Jan van Ginneken uitnodigen voor meedenken over de 
inhoud van de avond van 26 februari 2025. 

Frank van Mil z.s.m. Loopt 

A1127-05 Onderzoeken of mogelijk is om een filmpje te laten maken over de 
samenwerking in RHvB 

Frank van Mil /  

Bernadette Elbers 

 Loopt  
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 Actie Eigenaar Einddatum Voortgang 

(loopt/vertraagd/ 

afgerond) 

A1127-06 RAC agendeert voor een volgende vergadering: korte inleiding over GR in 
algemeen en gevolgd door GR RHvB in het bijzonder. 

Bernadette Elbers/ 

Annemarie van 

Wijk 

19 maart 2025 Loopt 

 

A0918-02 Onderzoek hoe de radenavonden beter geëvalueerd kunnen worden Annemarie van 

Wijk 

30 okt ‘24 Loopt  

A0117-04 Nagaan of een radenavond over ‘hulpdiensten’ in brede zin zinvol en 
haalbaar is 

Regiobureau Op termijn Loopt  

A0412-01 Publicatie agenda’s en besluitenlijsten; nagaan of een signaalfunctie bij 

publicatie kan worden ingesteld (regionet) 

Frank van Mil / 

Nikkie Vissers 

z.s.m.  Loopt  

 


